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Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr ____/2007  w dniu 06.12.2007r          

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 19.15 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

Obecny  

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

Obecny  

4. 
 

Józef Sulikowski    Obecny  

5. Andrzej Zając 
 

Obecny  

6. Andrzej Wieczorek     
 

Obecny  

7. Ewertowski Wiesław    
 

Obecny  

8. Grzegorz Owczarzak 
 

Obecny  

      9. Jerzy Piasecki                             Obecny  

     10. Andrzej Bielecki                            Obecny  
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 

1.   Wszyscy członkowie obecni 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wicestarosta – Tomasz Kranc  
2. Skarbnik Powiatu – Danuta Królczyk   
3. Sekretarz Powiatu – Andrzej Sebastyański   
4. Kierownik Wydziału Oświaty Kultury i Sportu – Karolina Krenz   
5. Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – Małgorzata 

Klessa   
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6. Dyrektor Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu – Iwona Brudz   
 
 
  
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Analiza wniosków komisji resortowych do projektu budżetu na 2008 rok. 
 
1.2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2008 rok.  

 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 

  
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Przewodniczący po powitaniu członków komisji przegłosował protokół z poprzedniego 
posiedzenia komisji. Za przyjęciem byli wszyscy obecni członkowie komisji, jeden głos był 
wstrzymujący za przyjęciem sprawozdania. Przewodniczący komisji zaproponował by 
opiniowanie budżetu na 2008 rok odbyło się na dwóch posiedzeniach, powodem tej 
propozycji jest zbyt obszerny temat na jedno posiedzenie. Na dzisiejszym posiedzeniu zostaną 
omówione tematy związane z budżetem: Starostwa, Wydziału Oświaty Kultury i Sportu, 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. Dyrektor Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu 
przedstawiła sytuację finansową w Bursie oraz plan wydatków i dochodów.   
Do omówionego ww tematu przez P. dyrektor nie było uwag. Odpowiedzi radnym udzieliła 
odwrotnie. Podwyżki wynagrodzeń są zgodne ze wskazaniem zarządu powiatu i wynoszą 
2,3%. Funkcjonowanie ośrodka i dyscyplina Bursy została przez członków komisji oceniona 
pozytywnie.   
Plan finansów ochrony środowiska omówiła szczegółowo kierownik wydziału. Na pytania 
radnych odpowiadała odwrotnie. Radny Piasecki na swoje pytanie otrzymał odpowiedz, że 
dyrektor LO nr 1 nie składał wniosku na zakup stereoskopu. Bardzo szeroko omówiła 
kierownik temat rekultywacji jezior – rewitalizacja jezior. Dużo było pytań na które 
odpowiadali bezpośrednio kierownik wydziału i  vicestarosta. Podstawą do włączenia się 
powiatu w częściowe partycypowanie kosztów związanych z ww przedsięwzięciem będzie 
przedstawiony przez gminy wspólny plan zadań. Kierownik Wydziału Oświaty przedstawiała 
propozycje budżetu oświaty. Podział subwencji oświatowej. Ponieważ nastąpiły pewne 
zmiany zaproponowane przez zarząd powiatu a których to nie mieli członkowie komisji, 
przewodniczący zaproponował przerwę podczas której Pani kierownik wykona ksero z 
materiału, którego nie posiada członek komisji. Po przerwie P. kierownik i P. v – ce starosta 
przedstawili wersję zaproponowaną przez nich.    
Ze względu na fakt, że brak było wyjaśnień ze strony zarządu do tego tematu a które zostały 
wypracowane przez komisję bezpieczeństwa, komisja finansów na następnym posiedzeniu 
ustosunkuje się do tego tematu. V – ce starosta poinformował, że przedstawiony w dniu 
dzisiejszym materiał dotyczący oświaty jest orientacyjny, może ulec zmianie o czym zostaną 
powiadomieni radni. Propozycja zmiany może być przedstawiona ostatecznie po dyskusji na 
posiedzeniu zarządu. Przewodniczący poinformował, że następne posiedzenie komisji 
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odbędzie się 12 grudnia o godz. 15.15 i będzie dotyczyć opinii do propozycji budżetu na 2008 
rok.    
Sekretarz powiatu omówił propozycję budżetu starostwa na 2008 rok. Ze względu na wnioski 
komisji bezpieczeństwa zmiany w budżecie starostwa przedstawi sekretarz powiatu na 
następnym posiedzeniu.   

 
 
 

 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1   Zapytania 
 
 
 

 
5.2   Opinie 
 
 
 

      5.3  Stanowiska 
        Jeśli po analizie podwyżki płac w jednostkach okaże się  że wskaźnik podwyżek w 
2007 roku i w projekcie budżetu na 2008 jest w wysokości proponowanej przez Zarząd 
2,3% komisja proponuje podwyższyć ten wskaźnik do 10%.  
 
 
5.4  Wnioski 

              Komisja finansów wnioskuje do Zarządu Powiatu o zestawienie danych   
porównawczych w funduszu płac we wszystkich jednostkach powiatu.   
Za przyjęciem tego wniosku głosowało pięciu członków komisji, trzy głosy wstrzymujące. 
              

 

Irena  Wojewódzka-Kucz                                         Sławomir Maciaszek  

Protokołował / Protokołowała                                    Przewodniczący Komisji 

 


